
 

 

 

 

 

 

 

 

To:   G1-G5 Parents 

From:  Dr Agnes Wai, Principal 

Date:  19th May 2020 
 

Notice No.28 

School Fee Freeze and Boarding Fee Adjustment 
 

To maintain the provision of quality education to our students, we at St Stephen’s constantly work 

on introducing latest effective pedagogies and aligning our syllabus. Accomplishing this also 

means we need more resources for upgrading, modification and alignment.  
 

This year, as a society we are facing some unprecedented situations and we understand that this 

has resulted in financial constraints for some families. Taking this into account, the Tuition Fee 

for the academic year 2020-2021 would be frozen at HK$89,500 per annum.  
 

Kindly note that the Boarding Fee which is applicable only to Grade 6 will be revised upward to 

HK$43,700 per annum, as major refurbishment and upgradation works are underway at the 

dormitories to accommodate the School expansion. 
 

The aforementioned fee revision will be referred to the Education Bureau for approval. 
 

Please complete the reply slip in our School app before 26th May 2020 (Tuesday). If you have 

any queries, please feel free to contact the School before the same date. 
 

Thank you. 

 

 

 
聖士提反一向為香港學生提供優質教育，且不斷在課程及教育設備上精益求精。 

 
今年，香港各界遇到前所未有的動盪，家長亦無可避免地在財政上有所影響；校方考

慮上述原因，故將 2020-2021年度一至六年級全年學費凍結在港幣 89,500元。宿舍今年有
大型維修及擴展工程，故六年級全年寄宿費用調整至港幣 43,700元。是次凍結學費及調整
宿費有待教育局批核。 
 
請於五月二十六日（星期二）前填妥本校手機程式內之回條；如對上述措施有任何疑

問，亦請於同日前向校方提出。 
 
以上通告 

一至五年級家長 

校長 

衞燕華博士 

二○二○年五月十九日 

 


